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Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

A szőlő ültetvények korszerűsítése, minőségi javítása a jövedelem és a versenyképesség
szempontjából kiemelt fontosságú .
A tájjelleg megőrzése mellett az új szőlő ültetvények vonatkozásában minőségi fajták felé
való telepítési szándék támogatása szükséges. Ugyanakkor a termelésre már alkalmatlan,
gyenge termőképességű, elöregedett szőlő területektől meg kellene szabadulni .
Fontos tehát a kivágási támogatás tervszerű ellenőrzött folytatása is az idei esztendőben .

Nem kellene ilyen esetekben a hazai szőlőterület csökkenésétől félnünk abban az esetben, ha
olyan szabályozást lehetne alkotni, amikor a Nemzeti Földalapon keresztül a gazdák az újra
telepítési jogot is megszerezhetnék . A szőlő munkaigényes növény, amely kenyeret adhat
számos embernek. Szükség van tehát a telepítések és kivágások ésszerű arányainak tartására,
amelyben fontos szerep kell, hogy jusson az FVM minisztériumának is .(Rendeleti
szabályozás)

Mit szándékozik tenni Miniszter úr a szőlőtermelő gazdák érdekében?

Várom válaszát,

incze László
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